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Referat af bestyrelsesmøde. 
 

Onsdag den 8.januar 2020 kl. 19:00 – 21:00 hos Elli nr. 22. 

 
1. Velkommen til best.medlemmer + suppleanter. 

2. Referat 22.10.19: Generalf. Er ONSDAG 22.april 20. 
3. Salg af 2 havebænke ved vestgavlen. Status. 
4. Lysmast på fodboldbanen.  
5. De grønne områder rundt om Ø10.  
6. Ejerlaugets arbejde med Private fællesveje. 
7. Ny skrald ordning fra 1.3.20. Vi har lovet en udmelding vedr. ensartet inddækning af 

de nye containere.  
8. Gadebelysning inde på Ø10. 
9. Status på hjemmesiden, - Søren opgørelse pr. 7.1.20. 
10.  Næste møde, med generalforsamlingsforberedelse: Mandag den 9.3.20 
11.  Eventuelt 

 
1.  Formand bød velkommen og informerede om nye punkter på dagsordenen. 
 
2. Der har desværre sneget sig en lille trykfejl ind i det sidste referat (22.10.19) 
Generalforsamling er onsdag den 22.4.2020 kl. 19.00 på Solrød Bibliotek, og ikke som 
tidligere meddelt tirsdag den 22.4.2020. 
 
3. Havebænke er solgt for 2.500,00 kr. til et projekt i Havnsø. 
 
4. De penge som er afsat – fra kommunen – til lysmasten på multibanen i 2019, kan ikke 
overføres til 2020 og da man stadig ikke har opført lysmasten må vi antage, at projektet er 
aflyst. Beboerne i nærheden har også tilkendegivet at de ikke er interesserede i lysmasten da 
de allerede er generet af larmen fra multibanen. 
 
5. Der er utilfredshed med den måde som kommunen har etableret og driftet de grønne 
områder på, især pga. den stor mængde ukrudt der har udviklet sig og ikke en blomstrende 
natur, som det ellers fremgår af bl.a. kvalitetsplanen for området og som er hensigten med 
områderne. I kan læse meget mere i ejerlavets referat fra 21.10.2019 punkt 5.3.   
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6. Orientering om de private fællesveje. I ejerlavets referat fra 21.10.2019 punkt 5.5. kan 
man læse mere om problematikken, det går i det store og hele ud på om vi skal være 
solidariske med alle de andre grundejerforeninger ift. vedligeholdelsen af vores veje i 
området.  
 
7. Vi har fået tilbud fra Brovst Blikvarer som kan lave en inddækning til den nye 
skraldespand, pr. stk. 2.900,00 ved bestilling på min. 10 stk. Mail er udsendt til alle beboere 
den 10.1.2020 med forventet svar senest den 25.1.2010. Vi fremsender en skræddersyet 
bestilling til Brovst hvis der er flertal for løsningen.  
 
8. Der er problemer med vores belysning i de høje gadelamper, pærerne kan ikke fremskaffes 
mere, og bestyrelsen kontakter derfor Solrød El og beder om et tilbud på noget led-lys i de 
høje gadelamper, og spørger samtidig om de små gadelamper har samme problem og om de 
kan afgive et tilbud på det også. 
 
9. Søren orienterede om besøg på vores hjemmeside over det sidste år, der har været 
imponerende 3.825 besøg i alt på vores hjemmeside. 
 
10. Nyt bestyrelsesmøde den 9.3.2020 hos Ulla. 
 
11. Der var intet under eventuelt.  
 
 


